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Onderwerp; rapport Telos 

Op verzoek van de rekenkamercommissie heeft het bedrijf Telos een duurzaamheidsportret 

gemaakt, om in beeld te brengen hoe de Gemeente Meierijstad er voor staat op het gebied van 

milieu en duurzaamheid. 

Aan de hand van de conclusies uit dit rapport  kan de gemeente vervolgens maatregelen gaan  
Treffen om milieu en duurzaamheid te bevorderen. 
In een persbericht in het Brabants Dagblad  lazen wij ( Zlto leden Meierijstad)echter tot onze grote 
verbazing, dat de bodem in Meierijstad ernstig verontreinigd zou zijn met stikstof en fosfaat. En wie 
zouden hier verantwoordelijk voor zijn? Juist natuurlijk de veehouderij/akker-tuinbouw. 
 
Wij vragen ons af waar Telos genoemde uitspraken op baseert? Wij missen iedere vorm van 
onderbouwing aan de hand van onderzoeksresultaten en/of cijfers over bodemkwaliteit. 
Het gebruik van zowel fosfaat en/of stikstof zegt niets over bodemverontreiniging. 
Het gehalte dat ongebruikt in de bodem achterblijft is sterk afhankelijk van opname dat bovendien 
per gewas verschilt, maar ook van de weersomstandigheden, de grondsoort en nog diverse andere 
zaken. 
 
Telos maakt vervolgens een fout (zie bijlage 146 in bijgevoegd schrijven van H. Verhoeven) door te 
verwijzen naar de WAV. Deze wet heeft echter betrekking op de ammoniakuitstoot naar de lucht! 
Daarmee is de bodemverontreiniging letterlijk uit de lucht gegrepen! 
 
Kortom de door Telos gehanteerde indicatoren moeten naar onze mening inzichtelijk gemaakt 
worden middels deskundige bodemanalyses. 
Wij adviseren U met klem om deze analyses te laten uitvoeren door een landbouwkundig bureau om 
een juiste en betrouwbare indruk te krijgen van de bodemgesteldheid in Meierijstad en verwijzen U 
derhalve naar onze aanbevelingen in bijgevoegd schrijven . 
 
Ten allen tijde zijn wij bereid om met U over genoemde materie in gesprek te gaan om in de 
toekomst te voorkomen dat er verkeerde conclusies getrokken worden op basis van slechte 
onderzoeken en interpretaties en om daarna te evalueren of  de situatie werkelijk zo zorgelijk  is als 
geschetst wordt. 
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